

國立陽明交通大學

員工薪資所得受領人免稅額申報表(新進人員)

郵局局號		帳 號	
立帳郵局		E - m a i l	
單 位	職 稱	電 話	
薪 資 受 領 人	身 分 證 字 號		
戶 籍 地 址	<input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/> - <input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/> 市 區 鎮 里 路 段 巷 號 之 縣 市 鄉 鄰 街 弄 樓 之		
通 訊 地 址	<input type="checkbox"/> 同戶籍 <input type="checkbox"/> 另列如下		
	<input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/> - <input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/> 市 區 鎮 路 段 巷 號 之 縣 市 鄉 街 弄 樓 之		

說明：請詳填戶籍地址里、鄰

務必選擇薪資扣繳方式： 1、依 5% 扣繳。

2、依薪資所得扣繳稅額表(勾選此項請續填下表)。

☞ 准予減免稅額之配偶或寬減額之受扶養親屬填列如下表：

☞ 扶養親屬人數： 人

姓 名	身 分 證 字 號	稱 謂	出 生 年 月 日	符 合 之 條 件	備 註
					准予減免稅額之配偶或寬減額之受扶養親屬(凡父、母、兄、弟、姐、妹、子女，符合年滿 60 歲，未滿 20 歲，目前在學，無謀生能力者，皆可受扶養)。

請繳交本人身分證正反面影本 (續聘者免送)

承辦單位：總務處出納組

連絡電話：校內分機 62078 黃淑菁小姐、62079 謝宜芳小姐

告知聲明：國立陽明交通大學出納一組基於「薪資所得扣繳、免稅額申報」之目的，須

蒐集您的「姓名、單位、職稱、身分證號、戶籍地址、E-mail、電話、通訊地址、郵局帳戶資訊、身分證正反面影本，以及配偶、受扶養親屬之姓名、身分證號、出生年月日」等資料，以在校務行政期間及地區內作為薪資所得扣繳、免稅額申報及必要聯繫之用。您可依法行使請求查詢、閱覽、補充、更正；請求提供複製本；請求停止蒐集、處理、利用；請求刪除個人資料等權利，請洽分機 62078 黃淑菁小姐、62079 謝宜芳小姐。如未完整提供資料，恐將影響本校為您辦理薪資所得扣繳、免稅額申報或必要聯繫等作業。

國立陽明交通大學
National Yang Ming Chiao Tung University
員工薪資所得受領人免稅額申報表(新進人員)
Taxpayer Dependent Declaration Form (New Staff)

Taxpayer		ID Number			
Unit		Position		Telephone	
Permanent Address	□ □ □-□ □				
Mailing Address	<input type="checkbox"/> The same as the permanent address. <input type="checkbox"/> As follows				
	□ □ □-□ □				

Remark: Please specify the village and neighborhood in the permanent address.

Please select salary withholding methods: 1. Withhold 5%.

2. According to Salary Income Tax Withholding Form (Continue filling the following form).

Spouse approved to be exempted from tax or dependents with tax-free allowance are listed as the following form:

✂ **Number of Dependents: people**

Name	ID Number	Title	Date of Birth	Qualification	Remark
					Spouse approved to be exempted from tax or dependents with tax-free allowance Father, mother, brother, sister, children of the taxpayer more than 60 years old or less than 20 years old, currently a student, and not able to make a livelihood can be regarded as dependents. ◦

Undertaking Unit: Payroll Section, Office of General Affairs

Telephone: ext. 62078 Miss. Huang Shu-jing、ext. 62079 Miss Hsieh Yi-fang.

Inform the statement:

The Payroll Section, National Yang Ming Chiao Tung University, for the purposes of **income tax withholding**

and tax exemption information filing, shall request your following personal information: name, unit, position, ID number, permanent address, email, telephone number, mailing address, bank/post office account information, copy of ID card (front and back), and the name(s), ID number(s) and date of birth of spouse and dependent(s). Such information, within the location and duration of the University's administration operations, shall be used to withhold income tax, file tax exemption information and make necessary correspondence.

You may exercise the following rights by contacting us. Please contact extension 62078 Miss Hunag Shu-jing, 62079 Miss Hsieh Yi-fang.

1. inquiry and request for a review of the aforementioned personal information;
2. request to make duplications of the aforementioned personal information;
3. request to supplement or correct the aforementioned personal information;
4. request to discontinue collection, processing or use of aforementioned personal information; and
5. request to delete the aforementioned personal information.

Please note that if adequate information is not provided, the University would not be able to withhold your income tax, file your tax exemption information or make relevant correspondence.